









ABOUT NOMIZO

Nomizo is an Information Technology Services company corporate headquarters based in Jeddah, KSA. The company started operations as a small enterprise with modest capital, over the years we have grown horizontally & vertically, expanding our service across industry verticals & national borders. We comprise a team of dedicated, team-spirited & goal oriented professionals. Our quality service and firm resolve to attain perfection in our operation are crucial factors that led to our fast-paced success and emergence as an industry leader in the Operations.

عن نوميزو

شركة خدمات تقنية معلومات مقرها في جدة، المملكة العربية السعودية بدأت الشركة خدماتها كمشروع صغير برأس مال متواضع على مر السنين تطورت أفقيا ورأسيا ، عبر قطاعات الصناعة و الوطن العربي .تتكون شركة نوميزو من فريق تقني متخصص وحيوي يهدف إلى تقديم خدمة بجودةممتازة راسخة في الأذهان لتحقيق الكمال في الخدمات التي أدت إلىنجاحه السريع وظهوره كشركة رائدة في مجال التقنية



رؤیتنا Vision

رؤيتنا هي زيادة ثقة فريقنا ليصبح المزود الأفضل فيتقنيـة المعلـومات وداعـم الأعمـال في المـملكةالعربية السعودية. وأن نـكون الشـركة الأكثـر إبداعـا وفعالية من حيث التكلفة والجـودة التي تقدم خدمات متكاملة لجميع العملاء

Our vision is to elevate the esteem and trust in Nomizo Group and become the preferred Technology Management and Business Support Service provider in KSA. To be the most cost effective, quality concerned, and creative company offering fully integrated services to all clients.



مهمـتنا Mission

هـي أن نصبـح الخيـار الأول لعملائنا في مجـال تطويـر البرمجـات وخدمـات تطـوير الويب . لذا نسعى جاهدين لتـجاوز توقـعات عمـلائنا . من خلال تقديم حلول مبتكرة من حيث التـكلفة والجـودة تناسب إحتـياجات العـملاء

Our mission is to become our client's first choice for software development & Web development services To accomplish this we strive to exceed our client's expectations. To add value to our clients through the delivery of innovative, cost-efficient, & quality-based solutions driven by a profound understanding the needs of our customers.



خدماتنا Our Services



أنظمة برمجية حسب الطلب Custom software development



نظام إدارة التعلم Learning management system (LMS)



إدارة موارد المشاريع Enterprise resource planning



تطویر تطبیقات Mobile application development



حلول التجارة الالكترونية E commerce solutions



تحسين محركات البحث Search engine optimisation



تطویر مواقع Web development



تصمیم جرافیك Graphic designing



WHY CHOOSE NOMIZO?

We provide the best service & high performance for our clients. We keep up our standard & quality that give our clients competitive edge they need.

لماذا تختار نوميزو ؟

نحن نقدم أفضل خدمة بأداء عالى لعملائنا نحتفظ على معاييرنا وجودتنا التى تمنح الميزة التنافسية التى يحتاجها العملاء

- أفضل الحلول Best solutions

نضمن دائما تفهم ما تحتاج ،ونقترح عليك الحلول التقنية التي تساعد في تعزيز منتحك وتقليل تكاليف التــطوير أ

We always ensure that we fully understand your brief & suggest technologies & solutions that will enhance your product & lower development cost.

فریق ممیز Professional team

يمتلك فريقنا أفضل المهارات العالية فـــى تطوير التطبيقات المحلِّية والويب علىّ حميع المنصات الرئيسية

Our team is highly skilled in native and web application development on all major platforms including IOS, Android, Windows & Web.

الرضا الكامل

Full satisfaction



رضاك هو مهمتنا الأولى اذا كان لديك اي عواقب او مشكلات حولٌ منشأتك نحن هنّاً ا لحلها بكل الطرق الممكنة بمرونه وسهولة Your satisfaction is our very first priority if you have any concern about your Business we are here to solve them every possible manner with flexibility.

الإبتـكار Innovation

بمكننا مساعدة منشأتك للتحول الرقمي من خلال خدمات تصميم مواقع الويت والتسويق التي يتيح لك الترويج لعلامتك ـــارىة عبر الانترنـــــ

Through our full- service web design & marketing services we can help your firm realize your digital goals. let's get coding, designing & promoting your brand online

العصف الذهني Brainstorming



نحن نبنى الحلول لك ونضع إستراتيجيات بناء على رؤيتك بحيث تكون لديك جميع الخبارات قبل أن تنطلق بمشروعك

We build & strategize solutions based on your vision so that you have all the options before moving forward with your project.

السداد المرن Flexible payment \$\$



على تطوير تطبيــقاتك أحصاء الأسعار المعقولة بأجور ىأفضل دفع سهلة وطرق قلىلة

Get your apps developed with most affordable price and with our flexible pay.

إدارة موارد المشاريع ENTERPRISE RESOURCE PLANNING

ضرورية لإدارة الآف الشركات من (ERP) تعد أنظمة إدارة المنشأت جميع الأحجام وجميع القطاعات . مثل بعض الشركات يساعدها النظام في الكهرباء بأن تبقى الأضواء مضيئة . يتعامل النظام الذي نوفره مع جميع إحتياج منشآتك الذي يتضمن نظام محاسبي سحابي متكامل معتمد من هيئة الزكاة والدخل والجمارك للفوترة الإلكترونية وضريبة القيمة المضافة كأحد حلول الأعمال الذكية التي يتيح لأصحاب المنشآت متابعة جميع لإجراءات المحاسبية والإدارية من أي مكان وفي أي وقت



ERP systems are critical for managing thousands of business of all sizes and in all industries. To these companies, ERP is as indispensable as the electricity that keeps the lights on. Our ERP handles all your business needs with an integrated cloud accounting system approved by the Zakat, tax and Customs Authority for electronic invoicing and value-added tax as one of the smart business solutions that allow the business owners to follow up on all accounting and administrative operations and inventory management from anywhere and at any time.

Finance management



إدارة مـــاليــة

Sales & Purchase



المبيعات و الــشراء

Inventory management



ادارة المخيزون

Project management



إدارة المشروع

Manufacturing management



إدارة التصنيــــع

Manpower management



إدارة الموظفين

HR management



إدارة الموارد البشرية

Payroll management



إدارة الرواتــــب

Attendance management



إدارة الحـــضــور

Rental management



ادارة الابحا

Recruitment management



إدارة التوظيــــف

E-COMMERCE SOLUTION

The rapid increase in popularity of e-commerce businesses around the world is likely to continue. With over two-thirds of the world population is online platforms, So now the business can be transacted at the tip of your finger. Whether you are a new business looking to set up an online business for the first time, or a traditional retail business looking to create an online e-commerce presence we can help.

مدفوعات آمنة عبر الإنترنت Secure online payments حلول التجارة الالكترونية

من الواضح أن تستمر الزيادة السريعة في جميع أعمال لتجارة الإلكترونية في أنحاء العالم .مع أكثر من ثلث سكان العـالم على جميع المنصات عبر الإنترنت يمكنك التعامل مع الشـركات بطرف إصـبعك.سواء كانـت تجار جديدة تتطلع إلى أعمال تجارية عبر الإنترنت لأول مرة، أو تجارة تقليدية تتطلع إلى إنشاء وجود تجارة إلكترونية عبر الإنترنت ،يمكننا مساعدتك



قطاع التجارة Trade sector



قطاع الخدمات Service sector









أراء العملاء Customers reviews







قطاع الصناعة Industry sector



للأطعمة و المشروبات Food & Beverages

تطوير تطبيقات الجوال MOBILE APPLICATION DEVELOPMENT

We at Nomizo, focus on all the aspects of Mobile Application Development starting from layout design to post-deployment support, delivering Apps with the best user experience, and increasing customer engagement with highly performant mobile applications that implement unique features to your app in both Android and IOS.We can turn your imaginations into reality once you entrust us with the responsibility.

نحن نركز على جميع جوانب تطوير تطبيقات الأجهزة المحمولة بدءا من تصميم التخطيط إلى دعم ما بعد النشر نقدم التطبيقات مع أفضل تجربة للمستخدم، وزيادة مشاركة العملاء من خلال تطبيقات جوال عالية الأداء التي تنفذ ميزات متنوعة لتطبيقك . يمكننا تحويل فكرة تطبيقك إلى حقيقة بمجرد أن تعطينا الصلاحية



تطبيق تواصل إجتماعي Social media apps



تطبیق شـرکات Business apps



تطبیقات مخصصة Custom apps



تطبيقات التجارة الإلكترونية E commerce apps



android 本







Project requirment discussion



App development



UI / UX design



Launching of the app



Business analysis & estimation



Q/A testing



Wireframing of the app



Post Production

نظام إدارة التعلم Learning manemgment System (LMS)

عبارة عن منصة تعليمية للمدارس والجامعات و المعاهد توفر جميع الأدوات التي يحتاجها المعلمون لإنشاء دروس عبر الانترنت وتقديمها . بفضل التصميم الواضح و أدوات المحتوى التي تمكن المعلمين يسهولة من إنشاء فصول دراسية تفاعليه عبر الانترنت يدون اي معرفة تقنيةً تتضمن محموعة من الحلول الخاصة بنا من تطبيقات قابلة للتخصيص مع تسحيلات دخول متعددة الإطارات ولوحة معلومات عبر الانترنت ، حيث يمكن المسؤوولين التحكم في كل جانب من جوانب الإدارة

LMS is a learning platform for schools and universities that provides all the features educators need to create and deliver online classes. With an intuitive design and a built-in content tool, teachers can easily engaging online classes, without any technical knowledge. Our solutions package includes customizable Mobile applications with multi-tire logins & an online web dashboard from where administrators can control every aspect of the management solution.













الفصول الافتراضية Virtual Class room



رسائل و إشعارات



الاختيارات عبر الانترنت Quizzes & Online Exams



إدارة بسهولة Easily Manage



مشاركة الشاشة Desktop sharing



عالى الحماية High security



محادثة فوريه



اجتماعات بنقرة واحدة



جدولة الدروس في أي وقـت Schedule the lessons Any Time



لوحة تفاعليه للشرح interactive white board



لإستخدام جميع الأجهزة الذكية All Smart phones can use



Record



إدارة المالية Fee Management



الححضور



Assignment and projects



السماح بالدخول Admission



ربط بالرسائل النصية SMS Integration



Data Manegement

البوابة الالكترونية E - Portal



أولياء الأمور **PARENTS**



الطلاب **STUDENTS**



المشرف **ADMIN**



هبئة التعليم **FACULTY**

WEB DEVELOPMENT

We have a blend of both design and development expertise that gives us the capabilities of building some complex and custom web solutions for you. We are experts in the field of web solutions which derives revenue and return on investment to your business starting from building your website or application till we get you to the online market.

تطوير الويب

لدينا العديد من خبرات التصميم والتطوير التي تمنحنا القدرة لبناء حلول الويب المعقدة والمخصصة لك لدينا الخبرة في مجال حلول الويب التي تزيد من مبيعاتك و تساعد في استثمار عملك بدءا من إنشاء الموقع او التطبيق الخاص بك حتى توصل إلى السوق عبر الإنترنت



عملائنا **Our clients**





















شركائنا **Our partners**



















